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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA Obecného zastupiteľstva Záhorská Ves konaného dňa 8.2.2024 

                                       o 17,00 hod. v malej sále CVČ 

 

 

Prítomní poslanci :  

p.Danihel Erik, p.Danihel Pavol, Mgr.Klik Viktor,  p.Meňhart Igor, p.Meňhartová Zdena, 

p.Nechala Stanislav, p.Polák Peter, Mgr.Trstenská Zuzana, PhD., 

- po zložení sľubu nového poslanca: p.Pavlík Richard  

Neprítomní poslanec: Balážová Lenka 

Starosta obce:    JUDr.Šimkovič Boris 

Zapisovateľ:  Annušová Veronika 

Overovateľ zápisnice: Polák Peter 

Kontrolór obce:   Ing.Sloboda Vladimír -  neprítomný, ospravedlnený 

1.Otvorenie zasadnutia: 

Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, privítal prítomných poslancov a 

hostí, prečítal program zasadnutia:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schvaľovanie programu + overovateľa zápisnice 

3. Sľub nového poslanca OZ 

4. Správy komisií 

5. Zmluva s firmou GLOBAL REST, s.r.o 

6. Zmluva   IT Služby – ZŠ 

7. Odstúpenie členov KŠK + nový členovia 

8. Zmena členov SBaŠK 

9. Zásobník projektov 

10. Vstup do združenia – komáre 

11. Protest prokurátora – VZN č.1/2021 

12. Informácie starostu obce – cyklotrasa 

13. Žiadosti – JDS ZV 

14. Diskusia 

15. Záver 

Hlasovanie za program zasadnutia: 

Pod uznesením č. 1/2024 OZ schvaľuje program zasadnutia v počte:  

Za: 8 prítomných poslancov, neprítomná: 1( Lenka Balážová), zdržal sa: 0 , proti: 0. 

2. Schvaľovanie overovateľa zápisnice:  

Pod uznesením č. 2/2024  OZ schvaľuje overovateľa zápisnice poslanca: p.Poláka Petra. 

Za: 7 prítomných poslancov, zdržal sa: 1 poslanec (p.Polák Peter), proti: 0, zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1 poslanec (Lenka Balážová).  
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3. Sľub  nového poslanca OZ 

Pod uznesením č.3/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves  

A) berie na vedomie informácie starostu obce Záhorská Ves JUDr.Borisa Šimkoviča: 

1.Infomáciu o informovaní náhradníka kandidáta za poslanca obecného zastupiteľstva 

p.Richarda Pavlíka o uprázdnení mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva obce Záhorská 

Ves. 

2.Informáciu o zverejnení oznámenia o zániku mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 

a o nastúpení náhradníka na zaniknutý mandát poslanca obecného zastupiteľstva v zmysle 

§192 ods.2 zákona o podmienkach výkonu volebného práva na úradnej  tabuli obce  dňa 

30.01.2024 a webovom sídle obce. 

B) konštatuje, že  

1. p.Richard Pavlík nezávislý kandidát, ako náhradník za poslanca  

a) v súlade s §192 ods.1 Zákona NR SR č.180/2014 Z.z.o podmienkach výkonu volebného 

práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov nastupuje ako náhradník na zaniknutý 

mandát poslanca Obecného zastupiteľstva obce Záhorská Ves, 

b) v súlade s§192 ods.2 Zákona NR SR č.180/20147 Z.z. o podmienkach výkonu volebného 

práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov prijíma osvedčenie o tom, že sa stal 

poslancom obecného zastupiteľstva, podpísané starostom obce Záhorská Ves 

JUDr.Šimkovičom Borisom. 

c) v súlade s §26 Zákona SNR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý potvrdil 

svojím  podpisom. 

Starosta obce pozval p.Richarda Pavlíka, aby zložil predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva. Po zložení sľubu bolo poslancovi Richardovi Pavlíkovi odovzdané osvedčenie 

o tom, že sa stal poslancom obecného zastupiteľstva v Záhorskej Vsi. 

Zanikol mandát poslanca OZ p.Lenky Balážovej. 

Hlasovanie:  

Za: 8 prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa: 1 poslanec (p.Richard Pavlík), 

neprítomný: 0 poslancov. 

4. Správy komisií 

Starosta obce vyzýva predsedov komisií k podaniu informácií zo zasadnutí: 

- za komisiu životného prostredia a odpadového hospodárstva predseda komisie p.Meňhart 

informuje o programe zasadnutia komisie zo dňa 07.02.2024. Pri sumarizácii príjmov 

a výdavkov s odpadovým hospodárstvom na zbernom dvore sa zdá byť finančná situácia 

vyrovnaná, triedime, zmenšuje sa komunálny odpad,  treba zvýšiť propagáciu separácie, 

upozorňuje na fotopasce , ktoré sú v zlom stave, komisia odporúča nakúpiť nové, finančné 

prostriedky sú schválené v rozpočte. Pri likvidácii čiernych skládok treba využiť verejno-

prospešných pracovníkov, odporúča obecnému zastupiteľstvu prijať harmonogram zberu 

nebezpečného odpadu a objemného odpadu podľa odporúčania komisie,  žiada o zoznam 

dlžníkov za vývoz komunálneho odpadu (podľa dovolenej legislatívy), členovia komisie 

konštatujú,  že dodatkom s FCC vzniká 20% navýšenie cien za zvoz a 12% navýšenie ceny za 

skládkovanie. Vzniklo nedorozumenie za odvoz separovaného odpadu medzi FCC 
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a Envipakom, kto má platiť za prevoz. Oboznamuje o termíne obecnej brigády : sobota 20.04. 

a 27.4.2024. Upozorňuje na zvláštne faktúry za odchyt psov, dodržanie deratizácie v obci, 

aspoň 2x do roka a iné. 

Finančná komisia zasadala iba online, 

Sociálna, bytová a školská komisia – predsedkyňa p.Meňhartová   informuje  ohľadom 

programu zasadnutia zo dňa 15.01.2024, riešila sa sťažnosť s rodičom p.Mgr.Ščepánom. 

Vyzvali p.riaditeľku ZŠ, aby pri  riešení ich odvolania sa voči IVP postupovala podľa zákona. 

Neposkytla žiadne vyjadrenia, ignoruje a neodpovedá na základné otázky.  

Členovia komisie obdržali revíznu správu detského ihriska, v rámci dobrovoľníckych aktivít OZ 

Najzápadnejšia boli vytknuté veci odstránené, mnoho závad treba ešte doriešiť, existujúce 

šmýkačky je nutné vymeniť za nové, betónový okraj obložiť drevom al. plastom.  Informuje 

o ošetrovateľských službách združenia ADOS pre občanov.  Spolupracuje s našou lekárkou 

v obci. Združenie neposkytuje opatrovateľskú službu. Chystá sa článok do Hlásnika.  

Informuje o novej členke komisie – Mgr.Zuzana Trstenská,PhD., ktorú komisia navrhuje 

a odporúča  za predsedníčku komisie.   Robil sa prieskum o spokojnosti s novým cestovným 

poriadkom, upozorňuje na chýbajúci priestor pre mladistvých a navrhuje osadiť workoutové 

športové prvky pri budúcej rekonštrukcii parku, informuje o čerpaní finančnej pomoci, 

ostatok nevyčerpaných financií  boli prevedené do rezervného fondu. 

Mgr.Jurík informoval o procese zriaďovania komunitného centra, návšteva kontroly  z BSK, 

čaká sa na písomné vyjadrenie. 

Kultúrno-športová komisia v dňoch 28.12.023 a 16.01.2024 mala svoje zasadnutia, 

prerokovali prípravy na kultúrne akcie  Deň rodiny (8.6.2024) a Uhranský somíc (17.08.2024). 

p.Danihel Erik informuje o kultúrnych akciách – Detský karneval, 23.reprezentačný ples, 

ďakuje pracujúcim poslancom a členom KŠK, ktorí sa zúčastnili na prípravách akcií. 

Stavebná komisia – nezasadala.  

Pod uznesením č.4/2024 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správy komisií v počte: 

Za: 9 prítomných poslancov, proti:0, zdržal sa:0, neprítomný: 0 poslancov. 

 

5.Zmluva Global rest, s.r.o. – starosta obce informuje o predloženej zmluve o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena pri výstavbe hotelového a rekreačného komplexu, súčasťou 

realizácie projektu je aj výstavba novej plánovanej trafostanice na prebudovanie vedenia 

elektrickej energie na zaťažených pozemkoch. Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves pod 

uznesením č./2024 schvaľuje a súhlasí so zmluvou o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena firmy Global rest, s.r.o. so sídlom Bratislava, Grösslingová 6-8,    v počte Za: 9 

prítomných poslancov, proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0 poslancov. Zodpovedný: starosta 

obce.   

6.Zmluva IT – ZŠ, poslanec Mgr.Klik upozorňuje na uvedenú zmluvu o poskytovaní servisných 

služieb IT pre ZŠ, ktorá uhrádza za IT služby  po 100,-€/mesiac. Tie isté služby, ktoré sú 

uvedené v zmluve platí obec po 200,-€/mesiac.   Starosta obce vysvetľuje situáciu ohľadom 

úhrady za poskytované služby ako finančnú výpomoc pre ZŠ.   Poslanci obecného 

zastupiteľstva pod uznesením č. 6/2024 súhlasia so zmluvou o poskytovaní servisných 

služieb -IT služby, so sídlom Gajary v počte: 
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Za: 5 poslancov (p.Danihel E., p.Danihel P., p.Nechala S.,p.Pavlík R.,p.Polák P.) 

Proti: 4 poslanci (pMgr.Klik V., p.Meňhart I.,p.Meňhartová Z.,Mgr.Trstenská Z.PhD.) 

Zdržal sa: 0 poslancov, Neprítomný: 0 poslancov. 

7.Odstúpenie členov KŠK + noví členovia – na základe žiadosti p.Lučanského Martina 

a p.Ozábalovej Jany o vzdaní sa členstva v komisii KŠK,  poslanci obecného zastupiteľstva  

berú na vedomie pod uznesením č. 7/2024 odstúpenie členov kultúrno-športovej komisie 

v počte Za: 9 prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa: 0 poslancov, Neprítomný: 0 

poslancov. 

Zároveň pod  uznesením č.8/2024 poslanci obecného zastupiteľstva schvaľujú nových členov 

kultúrno-športovej komisie: p.Pavlíka Richarda a p.Davida Malíka, v počte: 

 Za: 8 poslancov (p.Danihel E.,p.Danihel P., Mgr.Klik V., p.Meňhart I.,p.Meňhartová 

Z.,p.Nechala S., p.Polák P.,Mgr.Trstenská Z.,PhD.), Proti:  0 poslancov, Zdržal sa: 1 poslanec 

(p.Pavlík R.), Neprítomný: 0 poslancov. 

8.Zmena členov SBaŠK  - obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves schvaľuje navrhovanú 

komisiou SBaŠK za členku a predsedníčku  komisie, členku Sociálnej,bytovej a školskej 

komisie Mgr.Trstenskú Zuzanu,PhD., v počte Za: 8 poslancov (p.Danihel E.,p.Danihel 

P.,Mgr.Klik V.,p.Meňhart I.,p.Meňhartová Z.,p.Nechala S.,p.Pavlík R.,p.Polák P.), Proti: 0 

poslancov, Zdržal sa: 1 poslanec (Mgr.Trstenská Z.PhD.), Neprítomný: 0 poslancov.  

9. Zásobník projektov 

 Starosta obce  oboznamuje prítomných o predloženom zásobníku  projektov, ktorý  bol  

vyhotovený poslancami OZ (Mgr.Klikom), obsahuje  7 projektov, ktoré by mali byť v obci 

zrealizované na základe vyhotovenej  projektovej dokumentácie. Vyzýva poslancov 

k vyjadreniu: 

- Mgr.Klik   upozorňuje, že je  nutné určiť prioritu zrealizovania projektov. Oboznamuje, že 

v rezervnom fonde vznikla finančná položka (12.000,-EUR), ktorá by sa mohla využiť na 

vyhotovenie projektových dokumentácií. Uprednostňuje projekt: 

-zokruhovanie vodovodu V jertáši – Pri trati, ktorý je podložený petíciou od občanov od 

r.2021 a schválený finančnou komisiou, treba začať vyhotovením projektu, 

- p.Meňhartová navrhuje vodovod, je to projekt číslo 1., nakoľko sa jedná o pitnú vodu  

a vyradiť tento projekt zo zásobníka, 

-p.Meňhart – navrhuje schváliť zvlášť uznesenie na zokruhovanie vodovodu a zvlášť na 

zásobník projektov, 

-starosta obce upozorňuje, že sú to rovnocenné projekty, na všetky treba vyhotoviť 

projektovú dokumentáciu, zároveň  vyzýva poslancov v hľadaní projektantov, 

-p.Meňhartová upozorňuje na chýbajúci vodovod v lokalite Malá ulička, 

-Mgr.Klik upozorňuje na spustenú výzvu na stránke  ministerstva,  odkiaľ by sa mohli čerpať 

fondy na projektovú dokumentáciu a ich realizáciu vodovodov, 

-po vzájomnej diskusii starosta  obce navrhuje zmeniť poradie v zásobníku projektov  podľa 

priority: 

A) Obstaranie projektovej dokumentácie výstavby a zokruhovania vodovodu medzi ulicami  

V jertáši a Poľná ulica, Hlavná a Poľná, 
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B) Prípravu projektového zámeru na revitalizáciu parku do grantovej schémy EPH SPP 

C)Zaradenie projektových zámerov do projektového zásobníka IÚS BSK v nasledovnom 

zložení : 

1) Opatrenie 2.1.2 Zníženie energetickej náročnosti budov 

     Centrum voľného času 1.000.000,-EUR 

     Materská škola  500.000,-EUR 

     Základná škola – jedáleň 1.000.000,-EUR 

2) Opatrenie Podpora využívania  OZE 

     Čistička odpadových vôd  80.000,-EUR – starosta informuje, že je v rokovaní 

3) Opatrenie 2.7.4 Podpora budovania prvkov zelenej a modrej infraštruktúry 

     Revitalizácia námestia   Pri barine  2.etapa    500.000,-EUR 

     Systém vodozádržných opatrení Centra voľného času  200.000,-EUR 

Pod uznesením č.10/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves berie na vedomie 

Zásobík projektov v počte:  Za: 9 prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa: 0 

poslancov, Neprítomný: 0 poslancov. 

Zároveň pod uznesením č. 11/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves schvaľuje  

použitie prostriedkov rezervného fondu obce na vytvorenie kapitálovej rozpočtovej položky 

skupiny výdavkov 716 v rozpočte na rok 2024 vo výške 12.000,-€ a zároveň schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č.1/2024 
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V počte Za: 9 prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa: 0 poslancov, Neprítomný: 

0 poslancov. 

10.  Vstup do združenia – komáre 

Poslanec Pavol Danihel informuje prítomných o stretnutí starostov zo dňa 26.1.2024 vo 

Vysokej pri Morave ohľadom vytvorenia „Združenia pre biologickú reguláciu komárov“. Ide 

o združenie aspoň 4 obcí, ktoré by malo svoje stanovy a je nutné k tomu prijať uznesenie, aby 

sa obec Záhorská Ves pripojila k uvedenému združeniu.   Cieľom združenia by bola 

koordinácia v  likvidácii komárov Bratislavského i Trnavského kraja.  Výzva na tento projekt 

nebola vyvesená, ale bola oslovená rakúska fakulta, ktorá napokon odstúpila od projektu. 

Narýchlo sa hľadá iný partner, projekt chcú podať za každých okolností, či bude úspešný 

alebo nie. Termín podania je do konca mesiaca február 2024.  K budúcemu zasadnutiu 

združenia musí mať prijaté uznesenie OZ, či sa naša obec zapojí do členstva. 

P.Meňhartová vysvetľuje, že je potrebná koordinácia pri likvidácii komárov, nemá význam, ak 

jedna obec bude striekať a iná nie. Likvidácia komárov musí prebiehať v jednom čase, načas 

a v dostatočnom množstve. V minulosti likvidačné prostriedky (biologický BTI postrek) 

zastrešoval BSK, vznikal problém pri verejnom obstarávaní. 

Musí vyzdvihnúť prácu dobrovoľníkov pri likvidácii komárov, robili to zdarma  a vo voľnom 

čase. 

Starosta obce informuje, že takúto činnosť robili  už 12 rokov dozadu  v  Rakúsku leteckým 

postrekom, zúčastnil sa aj školenia v Hohenau, nemá význam, ak slovenská strana sa 

nezapája.  Preto súhlasí so založením združenia, sila je v kolektivite, zastrešoval by to úrad 

BSK. Daľší projekt by sa mal podať v mesiaci september 2024. 

Pod uznesením č. 12/2024 obecné zastupiteľstvo  obce Záhorská Ves: 

1. berie na vedomie   

a) Dôvodovú správu k návrhu na schválenie vstupu obce do záujmového združenia 

právnických osôb Regionálne združenie pre biologickú reguláciu komárov, 

b) Návrh stanov združenia. 

2. schvaľuje vstup obce  do záujmového (občianskeho) združenia Regionálne združenie pre 

biologickú reguláciu komárov, 

v počte Za: 9 prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa: 0 poslancov, Neprítomný: 0 

poslancov. 

11.Protest prokurátora k VZN č.1/2021 

Starosta obce informuje prítomných o proteste prokurátora, jedná sa o vyhotovené VZN, 

ktoré nie je v súlade so zákonom. Je to  VZN o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb v obci.  Po spoločnom dialógu s prokurátorkou navrhuje poslancom OZ, aby 

vyhoveli  protestu prokurátora a zobrali len na vedomie.    Prokurátorka nám bude 

nápomocná pri vyhotovení nového VZN. Pod uznesením č. 13/2024 Obecné zastupiteľstvo 

obce Záhorská Ves berie na vedomie vyhovenie protestu prokurátora proti VZN č.1/2021 

o Pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb v obci, v počte Za: 9 

prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa:  0 poslancov, Neprítomný: 0 poslancov. 
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12.Informácie starostu obce   

Starosta obce informuje o predbežnom stretnutí s Ministerstvom dopravy ohľadom využitia 

železničného koľajiska. Návrh padol zriadiť cyklotrasu na koľajisku. Bol to len návrh, uvidí ako 

časom bude napredovať. Bude poskytovať informácie. 

Starosta obce pripomienkuje, že je nutné zvoliť nových členov dozornej rady -Združenia obcí 

Záhorská Ves a Suchohrad, nakoľko p.Korych Jaroslav ukončil svoju poslaneckú činnosť. Volia 

sa len členovia. Predsedom je p.Višváder Peter. Po vzájomnej debate a ústneho príspevku  

Mgr.Trstenskej Zuzany, PhD., venovaniu sa problematiky ČOV,     

pod uznesením č.14/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves ruší uznesenie 

č.43/2023 (staré členstvo v Dozornej rady Združenia obcí Záhorská Ves a Suchohrad) v počte 

Za: 9 prítomných poslancov, Proti: 0 poslancov, Zdržal sa: 0 poslancov, Neprítomný: 0 

poslancov. 

Pod uznesením č.15/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves schvaľuje nových členov 

Dozornej rady – Združenia obcí Záhorská Ves a Suchohrad v zložení: 

Richard Pavlík 

Mgr.Klik Viktor 

Mgr.Trstenská Zuzana 

Hlasovanie v počte: 

Za: 6 poslancov 

(p.Danihel E., p.Danihel P.,p.Meňhart I.,p.Meňhartová Z., p.Nechala S,p.Polák P.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 poslanci: (Mgr.Klik, p.Pavlík R., Mgr.Trstenská Z.PhD.) 

Neprítomný: 0 poslancov 

13.Žiadosti 

Predložená žiadosť Jednoty dôchodcov v Záhorskej Vsi o prenájom priestorov Jesene života 

a to kuchyňou a spoločenskou miestnosťou, starosta obce navrhuje dať do prenájmu, ostatné 

miestnosti budú  využité pri rekonštrukcii budovy OcÚ ako náhradné kancelárie pre 

administratívnych pracovníkov. 

Pod uznesením č. 16/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves súhlasí s prenájmom 

priestorov budovy Jesene života a to kuchyňou a spoločenskou miestnosťou Jednote 

dôchodcov v Záhorskej Vsi v počte: 

Za: 5 poslancov (p.Danihel E., Mgr.Klik V., p.Nechala S.,p.Pavlík, p.Polák P.) 

Proti: 1 poslanec (Mgr.Trstenská Z.PhD.) 

Zdržal sa: 3 poslanci (p.Danihel P., p.Meňhart I., p.Meňhartová Z.) 

Mgr.Trstenská Zuzana PhD. upozorňuje, že  sa jedná o budovu, v ktorej bol zriadený denný 

stacionár pre dôchodcov.  

Odchod poslanca p.Nechalu Stanislava. 

14. Diskusia: 

Starosta obce otvára diskusiu k bodom programu, v zmysle rokovacie poriadku, p.poslanec 

Meňhart upozorňuje, že diskusia má mať voľný priebeh. Prihlásila sa poslankyňa 

p.Meňhartová Z.  s príspevkom za Krízový štáb. Upozorňuje na členstvo v Krízovom štábe, 
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nakoľko Lenke Balážovej zanikol  poslanecký mandát  a s tým  jej členstvo v krízovom štábe. 

Je nutné zvoliť náhradníka. Na web stránke obce  nie je zverejnený krízový štáb, ani pravidlá, 

navrhuje stretnutie členov  krízového štábu a všetko aktualizovať. Nakoľko nie je 

oboznámená kde sa čo nachádza, rada by sa s touto problematikou oboznámila,  

- od decembra minulého roka apeluje na chýbajúci smetiak pri zdravotnom stredisku, 

- nedostala odpoveď na e-mailovú správu  ohľadom odomykania ihriska Slniečko, ak osoba, 

ktorá to má na starosti p.Klasová nestíha alebo je chorá, treba určiť náhradníka, upozorňuje 

na nedodržiavanie otváracích hodín. 

Starosta obce vyzýva poslancov a občanov v prípade rýchleho vybavenia o telefonickú 

komunikáciu, v papierovej forme neodpovedá,  

- poslanec p.Danihel Pavol upozorňuje, že je nutný správca ihriska FC. Nakoľko ukončil 

činnosť správcu ihriska, aj tak otváral a zatváral  vchod na ihrisku naďalej, od marca by malo 

byť otvorené pre verejnosť, 

- poslanec p.Polák Peter robil prieskum – hľadal záujemcu  ohľadom využitia ihriska (rodič + 

dieťa), ale bol osočený p. Miškerníkovou, viac sa nezapájal, 

- poslanec Danihel Pavol znova upozorňuje, že je nutný správca, v prípade úrazu nejakého 

dieťaťa bude zodpovedať obecný úrad, v plote je veľká diera, deti tade chodia, 

- poslanec p.Meňhart pripomienkuje za odpad na zbernom dvore, nie je vytriedený v 

kontajneroch, je nutné rozšíriť kamerový systém - pridať ďalšiu kameru, nakoľko odpad 

pribúda mimo prevádzkových hodín, 

-starosta obce potvrdzuje, že je nutné riešiť prevádzku ihriska FC a aj zberného  dvora, 

potrebuje pracovníka na trvalý pracovný pomer, ktorý by odpad triedil, upratoval a odvážal 

do Zohoru. Ak by niekto vedel o nejakom záujemcovi, rád ho uvíta. Nakoľko sa blíži jarné 

obdobie, pribudne kosenie v obci, pracovník  pod obcou bude vyťažený a prepotrebný, 

- do diskusie sa hlási poslanec p.Polák  Peter ohľadom uhradených faktúr za odchyt psov, 

žiada vysvetlenie, 

- starosta obce vysvetľuje, že faktúry za odchyt psov nie sú v plnej taxe ako by mali účtovať, 

dohodol sa na ½ sume, príspevok od p.Meňharta za túlavé psy nie je tak ako vypovedal, 

účtovať by ich mali len za 7 dní podľa zmluvy,  ale označia ho za  neprispôsobivého psa. 

Zaplatili sme spolu do 1.000,-EUR za 3 túlavých psov.   Mgr.Trstenská predkladá vysvetlenie, 

že veterinárna služba  by ma účtovať len 7 dní  podľa zmluvy, očipovať, zaočkovať a preradiť 

do útulku. Ak  pes je naďalej neprispôsobivý a napáda ľudí, je nutné ho uspať a bohužiaľ 

zatratiť. Tie  dni,  by mal zaplatiť majiteľ psa, dať mu pokutu.  Horšie je, že ani majiteľ sa 

k nemu nepriznáva. Starosta obce vysvetľuje, že dodržiavame postup podľa zákona a zmluvy 

s veterinárnou službou, situácia je taká, že služba jedného odoberie a ďalšie šteňatá sa 

narodia. Žiada komisiu ŽP o spoluprácu s majiteľmi psov.   

- p.Miškerníková sa pýta, čo sa stalo s pozemkom pred colnicou, ešte nie je evidovaný  na liste 

vlastníctva obce Záhorská Ves a kedy sa to bude riešiť, 

- starosta obce informuje, že  do 30 dní dostane odpoveď, 

-Ing.Búdová poukazuje  už na vyhotovené projekty, boli  zaplatené a nikdy zrealizované, 

p.Danihel E. odpovedá, že projekty sú zastaralé, nedajú sa použiť, 

- p.Miškerníková sa pýta ohľadom projektov, p.Danihel E. odpovedá, 

- - starosta v krátkosti odpovedá ohľadom rekonštrukcie budovy OcÚ: 

   jedná sa o nenávratné financie, hľadá sa realizátor stavby, pri rekonštrukcii budovy musí 
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dôjsť k vysťahovaniu celej budovy, premiestniť agendu do budovy Jesene života, 

- p.Miškerníková žiada ospravedlnenie od starostu obce za vyjadrenie na minulom zasadnutí 

OZ, starosta obce sa ospravedlňuje za výrok psychické problémy.   

15. Záver 

Starosta obce poďakoval za účasť všetkým prítomným, uzavrel zasadnutie OZ o 18,55 hod. 

 

 

Overovateĺ: 

 

p.Polák Peter: ................................. 

 

 

Zapísala:  

Annušová V.  ................................. 

 

 

V Záhorskej Vsi, dňa 08.02.2024  
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